

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK AL ETIHAD Date: 15-05-2025 05:08:22 PM Subject: Increasing the company's Capital</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الإتحاد التاريخ: 15-05-2025 05:08:22 PM الموضوع: زيادة رأس المال</p>
<p>BANK AL ETIHAD announces that its Board of Directors approved on 15-05-2025 the increase of the company's capital from 200000000 to 325203252 through:</p>	<p>تعلن شركة بنك الإتحاد عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 15-05-2025 بالموافقة على زيادة رأس مالها من 200000000 سهم/دينار إلى 325203252 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p>The Capital Increase Method</p>	<p>تحديد طريقة زيادة رأس المال</p>
<p>Other 1. The acquisition of 100% of the share capital of the Investment Bank, totaling 125 million shares. 2. The increase in Bank al Etihad's authorized capital by 125,203,252 shares, and the allocation and transfer of these shares to the shareholders of the Investment Bank, in proportion to their respective ownership stakes, subject to the approval of the Central Bank of Jordan. 3. Capital before the increase: JOD 200,000,000 Capital after the increase: JOD 325,203,252</p>	<p>أخرى أولاً: تملك كامل أسهم رأسمال البنك الاستثماري البالغة (125) مليون سهم. ثانياً: زيادة رأسمال بنك الإتحاد المصرح به بمقدار (125,203,252 سهم) وتخصيص الأسهم ونقل ملكيتها لصالح مساهمي البنك الاستثماري، كل بنسبة مساهمته في رأس مال شركة البنك الاستثماري، وذلك خاضعاً لموافقة البنك المركزي الأردني. ثالثاً: رأس المال قبل الزيادة 200,000,000 دينار رأس المال بعد الزيادة 325,203,252 دينار</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Nessrin Abulaila</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Nessrin Abulaila</p>
<p>This decision is subject to the company's General Assembly Approval</p>	<p>يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة</p>